
ЗА ОСТАННІ роки в 
Рафалівці накопичилося 
чимало різноманітних 
проблем, вирішення яких 
потребує колегіальності 
Тож деякі з них І стали 
предметом обговорення на 
сході громадян, котрий 
відбувся тут цими днями.

Найпершим питанням, 
що вимагає негайного 
втручання ВСІХ і кожного -

Проблеми бирішуе сноб громобяи

це благоустрій селища. Не 
секрет, що територія Рафа- 
лівки, цих своєрідних за
лізничних воріт району та 
міста Кузнецовська, давно 
уже потребує генерального 
прибирання.

Потому справа дійшла й 
до проблем водопостачан
ня, яке, відверто кажучи, 
теж останніми роками 
набуло виключної гостроти 
(Мабуть, жоден населений 
пункт району у період літ

ніх спек не знає черг 
спраглих жителів до водо-* 
розбірних колонок і колодя
зів).

Не менш важливим для 
рафалівчан є і питання охо
рони правопорядку Тож не

випадково на сході гро
мадяни висловили думку 
про необхідність створення 
тут "місцевого відділу 
внутрішніх справ" і віднов
лення діяльності добровіль
ної народної дружини.

Було розглянуто чимало 
й інших питань, адресова
них селищній раді і районній 
владі. Насамперед людей 
цікавив стан виплати допо

моги малозабезпеченим 
сім’ям, дотримання пільг, 
фінансування компенсацій. 
На всі ці питання дав об
грунтовані відповіді перший 
заступник голови райдерж- 
адміністрації Петро Вакуліч, 
котрий брав участь в роботі 
сходу громадян Рафалів- 
ки
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